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Svar på interpellation 
Implementering av barnkonventionen inom miljö- 
och byggnadsnämndens ansvarsområde 
1. Har det inom Miljö- och byggnadsnämndens verksamhetsområde genomförts någon 

utbildning om barnkonventionen? Finns det fortlöpande utbildningsinsatser? Nuläge: 

Miljöavdelningen kommer under våren 2024 att utbilda sig inom barnkonventionen. 
Därefter kommer vidare arbete utföras på avdelningen om när avdelningen berörs och hur vi 
kan agera för att implementera barnkonventionen det vardagliga arbetet. Det kan innebära 
revidering av rutiner, mallar och arbetssätt. 

Byggavdelningen kommer under våren 2024 att utbilda sig inom barnkonventionen. I 
ärenden som avser åtgärder där barnens miljö kan påverkas efterfrågar vi 
barnkonsekvensanalyser om frågorna inte redan är hanterade i samband med planläggning.  
Efter utbildningen planerar avdelningen att genomföra arbete för att identifiera de åtgärder 
där det är relevant att barnkonventionen behöver beaktas rutinmässigt vid handläggningen.    

2. Har det givits någon extern information om barnkonventionen? Finns det fortlöpande 
informationsinsatser? Nuläge: 

Miljöavdelningen planerar att börja implementera läroplattformen på Komin efter 
utbildningen i vår.  

Byggavdelningens information om ärendehantering kommer att kompletteras när rutiner 
ändras.  

3. Har Miljö- och byggnadsnämnden fastställt någon policy eller handledning rörande hur 
barnkonventionen och barnets bästa ska beaktas? 

Det är önskvärt att ta fram riktlinjer så att barnens bästa tas tillvara inför beslut. 

  

Webbadress 
enkoping.se 

Postadress 
Enköpings kommun 
745 80 Enköping 

Kontakta kommunen 
Telefon: 0171–62 50 00 
E-post: kommunen@enkoping.se 

Organisationsnummer 
212000–0282 

Miljö- och byggnadsnämnden 
Magnus Hellmark 
magnus.hellmark@politiker.enkoping.se 
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4. Vilka brister finns det, enligt din uppfattning, hos Miljö- och byggnadsnämnden och inom 
Miljö- och byggnadsförvaltningen vad gäller att följa barnkonventionen? 

Bristen som idag finns vad gäller barnkonventionen inom miljö- och byggnadsnämndens 
ansvarsområden är avsaknaden av klarspråkad kommunikation, så barnen får tillgång till 
information som de förstår. 
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